



**STANDART® PREMIOR** Luxurious gold brilliance with  
STANDART® PREMIOR Gold powders

STANDART® PREMIOR Gold –  
奢华金色效果铜金粉

# Luxurious gold brilliance with STANDART® PREMIOR Gold powders / STANDART® PREMIOR Gold – 奢华金色效果铜金粉

When the first impression must already be a shiny one: With STANDART® PREMIOR Gold, ECKART presents coarse leafing gold bronze pigments that impress with their distinctive brilliance – from the opening of the sales container to the coating of the final application.

This remarkable increase in gloss is due to the optimized grinding and polishing processes of these novel cornflakes. By completely dispensing with raw materials and lubricants of animal origin, a further important criteria is fulfilled, which is important in many cultures and regions.

ECKART is also breaking new ground in terms of the delivery form: a light PE bag inserted into the aluminum drum ensures that the drum is not contaminated and can therefore be reused or disposed of in a much more environmentally friendly manner.

The extremely attractive pigment powders of STANDART® PREMIOR Gold in rich pale gold and pale gold are suitable for wood coating, but also for countless other decorative interior paints.

From a technical point of view, STANDART® PREMIOR Gold impresses with its strong hiding power.

当闪亮的外观成为予人的第一印象时：爱卡 STANDART® PREMIOR Gold 粗粒径浮型铜金粉所发放的闪闪金光，正深深地吸引着目光 - 从样品呈现出来的一刻，到最终成为涂装的一刻。

这系列创新性的玉米片型铜金粉在光泽上的跃升，来自于最优化的研磨和表面抛光工艺。而完全不使用来自动物的原料和润滑剂，也符合许多文化和地区不可缺少的标准。

爱卡在产品包装上也有了新的突破：在铝制圆桶内加入 PE 袋，可确保圆桶不受污染，无论重复使用还是废弃，都可以更加环保。

极富吸引力的青红金色相和红金色相的 STANDART® PREMIOR Gold，适用于木器涂料以及其它无数种类的户内装饰涂料。

从技术角度来看，STANDART® PREMIOR Gold 以其强大的遮盖力给人留下深刻印象。



Picture of STANDART® PREMIOR Gold Powder

**STANDART® PREMIOR 2040 Pale Gold**

**STANDART® PREMIOR 3040 Rich Pale Gold**

**STANDART® PREMIOR**

Type / 型号

Goldbronze 2040

Goldbronze 3040

Colour / 色相

Pale Gold / 红金

Rich Pale Gold / 青红金

Particle Size Distribution / 粒径分布

D50 (µm)

36 µm - 42 µm

36 µm - 42 µm



ECKART GmbH  
Guentersthal 4  
91235 Hartenstein, Germany  
Tel.: +49 9152 77-0  
Fax: +49 9152 77-7008  
E-Mail: info.eckart@altana.com  
www.eckart.net

爱卡(亚洲)有限公司  
香湾仔皇后大道东248号3706-08室  
ECKART Asia Ltd.  
Unit 3706-08  
248 Queen's Road East  
Wanchai, Hong Kong  
电话/Tel.: +852 3102 7200  
传真/Fax: +852 2882 5366  
E-Mail: info.eckart.asia@altana.com

上海/Shanghai  
电话/Tel.: + (86 21) 6456 8880  
传真/Fax: + (86 21) 6456 5063

广州/Guangzhou  
电话/Tel.: + (86 20) 8387 8860  
传真/Fax: + (86 20) 8384 7584

0.5/December 2020.0 CO  
026372XX0CN

This information and our technical advice – whether verbal, in writing or by way of trials – are given in good faith but without warranty, and this also applies where proprietary rights of third parties are involved. Our advice does not release you from the obligation to verify the information currently provided – especially that contained in our safety data and technical sheets – and to test our products as to their suitability for the intended processes and uses. The application, use and processing of our products and the products manufactured by you on the basis of our technical advice are beyond our control and, therefore, entirely your own responsibility.

台湾/Taiwan  
电话/Tel.: + (886) 930 016 236

越南/Vietnam – Ho Chi Minh City  
电话/Tel.: + (84 28) 3824 3371  
传真/Fax: + (84 28) 3824 4918

爱卡特殊效果颜料(珠海)有限公司  
中国广东省珠海市  
高栏港经济区精细化工区  
ECKART Zhuhai Co. Ltd.  
Fine Chemical Area  
Gaolan Port Economic Zone  
Zhuhai, P.R.China  
邮政编码/Postal Code : 519050

本手册所提供的数据、本公司在应用技术方面的建议以及所涉及的第三方权益，无论是口述、书面或通过试验的，均真实无伪，但并不包含我们的任何保证或担保。我们的建议，并不能免除用户在使用和处理我们的产品时，对其适用性，以及对提供的数据特别是安全数据和技术信息，进行验证的义务。任何对我们产品的施工应用、使用和处理，以及用户任何依据我们的技术建议所生产的产品，由于不受我们控制，因此均为用户责任。